
PROTOKÓŁ Nr 3/2020 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 

10.12.2020 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy w Kołaczkowie. W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Wiesław Urbaniak        - Przewodniczący 

2. Małgorzata Jakubowska    - Członek 

3. Krystian Konieczny                - Członek 

    

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Wiesław Urbaniak. Powitał zebranych – lista 

obecności w załączeniu, oraz przedstawił porządek posiedzenia w następującym brzmieniu: 

 

1. Otwarcie. 

2. Rozpatrzenie skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej w Sokolnikach. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad.2 

Przewodniczący Komisji radny Wiesław Urbaniak poinformował, że w dniu 02.12.2020 r. 

do Rady Gminy w Kołaczkowie wpłynęła skarga od pana Mateusza Kokoszkiewicza 

na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Sokolnikach. Skarga dotyczy nie udzielenia odpowiedzi 

na wniosek o udostepnienie informacji publicznej. W uzasadnieniu skarżący wskazał, że dnia 

5 września wystąpił z wnioskiem o udostępnienie informacji publicznej w zakresie protokołów 

z posiedzeń rady pedagogicznej z 2019 i 2020 roku. Ponaglenie w tej sprawie wysłał dnia 

26 listopada i odpowiedzi również nie otrzymał. Treść skargi w załączeniu. 

W dyskusji głos zabrała Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sokolnikach pani Elżbieta Matuszak, 

która wyjaśniła, że wniosek pana Mateusza Kokoszkiewicza wpłynął drogą mailową na adres 

szkolnej poczty elektronicznej w dniu 5 września br. Nie został on jednak zauważony 

i odczytany przez pracownika sekretariatu. Wynikiem czego był brak odpowiedzi. W dniu 

26 listopada wpłynęła kolejna wiadomość od skarżącego z przypomnieniem i ponagleniem 

we wnioskowanej sprawie. Pani dyrektor twierdzi, że i tego maila pani sekretarka nie odebrała. 

W związku z powyższym, nie została wysłana na wskazany adres mailowy odpowiedź 

na wniosek. Ten ciąg wydarzeń skutkował tym, iż w dniu 1 grudnia pan Mateusz 

Kokoszkiewicz na adres mailowy Urzędu Gminy w Kołaczkowie złożył skargę na Dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Sokolnikach za nieudzielenie odpowiedzi na wniosek o udostępnienie 

informacji publicznej.  

Wójt Teresa Waszak powiedziała, że w urzędzie bardzo często spotykamy się z wnioskami 

o udostępnienie informacji publicznej. Zgodnie z literą prawa należy udzielić odpowiedzi 

na taki wniosek. Taka pomyłka może się przydarzyć każdemu, ale na pewno daje do myślenia, 

aby więcej takich błędów nie popełniać.  

Sekretarz Ilona Orakowska powiedziała, że wnioskować o udzielenie informacji publicznej 

może każdy, a my jako organ publiczny mamy obowiązek udzielić odpowiedzi w ustawowym 

terminie. 



Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sokolnikach pani Elżbieta Matuszak wyjaśniła, że tego 

samego dnia w którym wpłynęła skarga złożyła wyjaśnienie panu Mateuszowi 

Kokoszkiewiczowi drogą mailową. W dniu 8 grudnia zostały wysłane zanonimizowane 

protokoły zebrań Rady Pedagogicznej z roku 2019 i 2020. 

Komisja przeprowadziła głosowanie czy uznaje skargę jako zasadną. 

Wyniki głosowania ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podjęła Uchwałę Nr 3/2020 w sprawie wyrażenia 

stanowiska na temat skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej w Sokolnikach. Uchwała 

w załączeniu do protokołu. 

Ad.3. 

Radna Małgorzata Jakubowska zapytała, czy można wnioskować o udzielenie informacji 

publicznej o dane osób urodzonych w danym roku. 

Sekretarz Ilona Orakowska odpowiedziała, że informację można udzielić o ilości osób 

urodzonych w danym roku, natomiast danych dotyczących imienia i nazwiska nie można 

udzielać, gdyż są to dane wrażliwe.  

 

Na tym posiedzenie zakończono.   

Protokołowała  

Monika Nowak …………........... 

Popisy Komisji: 

Wiesław Urbaniak …………………….. 

Małgorzata Jakubowska ……………………… 

 

 


